
Allt gick för fort för Avicii
Filmen Avicii – I’m Tim är fantastiskt bra och har mycket att
säga. Tim Avicii Bergling var en stor begåvning på alla sätt
och vis, blev en megastjärna. Madonna och andra stora artister
uppträdde med honom. Jag tycker själv om hans musik. Men för
Tim slutade det tyvärr som för många unga människor som flyger
för högt. Han var egentligen emot droger och tog avstånd från
polarna som drack och tog droger i början av hans karriär. De
fick till och med smyga med sitt användande. Sedan var han där
själv.  Säkert  beroende  på  det  höga  trycket.  Han  var  hårt
pressad, för hårt bokad. I slutet av karriären rasade Tim i
vikt, blev mager och sliten av hårt leverne. 

Det spelar ingen roll hur duktig man är i musikbranschen. Man
måste vara fruktansvärt stark i sig själv om man inte ska gå
under av trycket. Många stora unga, stjärnor innan Avicii har
gått samma väg till mötes, inte blivit särskilt gamla. Tim
verkade  vara  en  sympatisk  person.  Många  gjorde  sig  en
förmögenhet på honom. Men från ena dagen till den andra blev
han megastjärna. Det gick för fort, han var så ung och alla
verkade rycka och slita i honom. 
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Bio Rio vid Hornstull.
Bio Rio är en gammal, fin biograf. Jag tycker om sådana. Jag
rekommenderar verkligen filmen om Avicii, Bio Rio med. 

Avicii – I’m Tim
Regissör: Henrik Burman
Stockholms filmfestival
Bio Rio




